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Jeoloji mesleğine ilk adımımı 1974 sene-
sinde İstanbul Teknik Üniversitesi’ni ka-

zanarak attım. O dönemleri yaşayanların çok 
iyi tahmin edeceği şartlar nedeniyle uzun sü-
ren bir eğitim ve de mücadele süreci sonun-
da 1982 yılında mesleğe bir mühendis olarak 
dahil oldum. Bu seneler içinde benim için çok 
önemli olan bir anıyı sizlerle paylaşmak isterim. 
Ankara’ya yolum düştüğü bir gün merak edip 
odaya uğrayayım dedim. O zaman, şimdiki Mi-
marlar Odasının içinde karşılıklı iki küçük odada 
faaliyet gösteren Oda’mızda ilk tanıştığım kişi, 
tanımaktan ve sonuna kadar aynı yolda yürü-
mekten onur duyduğum sevgili Haydar İlker’di. 
Benim için bir hoca ve ışık olan Haydar abimizi 
eminim bu camia ve Türk solu asla unutmaya-
caktır.

Evet, okul biter bitmez hemen odaya üye 
oldum. Zaten o dönemler, eğitimini bitiren he-
men herkes odaya üye olmaya koşardı. Sayımız 

azdı ama heyecan çok büyüktü. Daha sonra İller 
Bankasının sınavını kazanarak mesleğe pratik 
olarak merhaba dedim. Tam 31 sene geçirdiğim 
bu çalışma hayatının 27 senesi içme suyu sondaj 
şantiyelerinde, ülkenin dört bucağında geçti. Bu 
zor şartlara rağmen odayla bağım hiç kopmadı 
ve elimden geldiğince kurul ve komisyonlarda 
görevler aldım. Ayrıca oda dergilerine yazdığım 
kitap tanıtımları ve çeşitli sohbet yazılarıyla, ya-
yınlarımızı biraz daha değişik konularda da oku-
nur kıldıysam ne mutlu bana. İller Bankasında 
tanışarak hayatımızı birleştirdiğimiz sevgili can 
yoldaşım Buket’inde odaya aynı heyecanla bak-
ması ve benden çok daha fazla görev alıp hiz-
met vermesi de benim en büyük şansım oldu. 
Hayat mecrasında akıp giderken 2006 yılında 
odada bir öğrenci gençle tanıştım. Bir sene son-
ra Sinop’ta acı bir olay sonu kaybedeceğimiz bu 
genç, çoğunuzun tahmin edeceği gibi, Hacette-
pe Üniversitesi’nde okuyan Soner Balta idi. So-
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“...Tam 43 senedir odayla ilişkim hiç eksilmeden ve büyük bir 
keyif ve heyecanla sürmektedir. Benim için her zaman sıcak bir 
adres olan bu mekan ve camiada, yukarıda da belirttiğim üzere, 
üzerime düşenleri elimden geldiğince yerine getirmeye çalıştım. 
Sağlığım ve ömrüm yettikçe, mensubu olmaktan gurur duydu-
ğum mesleğime ve odama hizmet etmeye devam edeceğim...” 
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ner beni JeoGençle uzun yıllar sürecek bir ilişki 
ağına soktu. 

Odamızın ve mesleğimizin geleceği için bü-
yük bir kayıp olan sevgili Soner, güler yüzü ve 
hiç tükenmeyen enerjisi ve heyecanıyla anıla-
rımızda hep yaşayacaktır. JeoGenç’e yaptığım 
en önemli katkı sanırım ‘’İçme Suyu Sondaj’’ 
sunumlar ve teknik gezilerdir. Tam 25 Üniversi-
tenin Jeoloji bölümlerinde yaptığım bu sunum-
lar, hem öğrencilere yeni ufuklar açmış hem de 
JeoGenç’e birçok yeni eleman kazandırmıştır. 
Tabi bu sunumlara oda yönetimlerinin verdiği 
destekleri de asla unutamam. Bu konuyla ilgili, 
beni üzen bir noktayı, daha doğrusu gelişme-
yi paylaşmak isterim. Her ne kadar, bölüm sa-
yıları çok azalsa da ve de yaşadığımız döne-
min hepimizce malum olan şartları ve baskıları 
gençliği eski heyecanlardan uzaklaştırsa da, Je-
oGenç’in günümüzdeki nitelik ve nicelik kaybı, 
Odamızın, özellikle de Yönetim Kurulu’nun ko-

nunun üzerinde acilen ve çok ciddi bir titizlikle 
durmasını gerektirmektedir. Unutmayalım ki 
odamızın istikbali bu çocuklar olmalıdır. Bunun 
gerçekleşmediği bir geleceği düşünmek bile is-
temiyorum. 

Velhasıl tam 43 senedir odayla ilişkim hiç ek-
silmeden ve büyük bir keyif ve heyecanla sür-
mektedir. Benim için her zaman sıcak bir adres 
olan bu mekan ve camiada, yukarıda da be-
lirttiğim üzere, üzerime düşenleri elimden gel-
diğince yerine getirmeye çalıştım. Sağlığım ve 
ömrüm yettikçe, mensubu olmaktan gurur duy-
duğum mesleğime ve odama hizmet etmeye 
devam edeceğim. Odamızın 22 dönem yönetim 
kurulunun bana layık gördüğü ‘’Hizmet Ödülü’’ 
benim için sonsuz bir onur kaynağı olarak ya-
şantımda yer almıştır. 

Nice Elli Yıllara.

Sevgili Soner Şereflikoçhisar şantiyesinde 
numuneleri incelerken

Ankara’da bulunan üniversitelerin toplu 
halde Konya Kulu şantiyesini ziyaretleri JeoGenç Kahvaltıda bir araya geldi...

Niğde Üniversitesi’nde gerçekleştirilen 
içmesuyu sondaj sunumu


